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Referat fra møte i Skolemiljøutvalget ved Stovner skole 

Sak 19/23:  Godkjenning av innkalling og opptegning til eventuelt 

 

Sak 20/23:  Godkjenning av referat fra SMU-møte 22.05.23 

  Referat godkjent. 

 

Sak 21/23:  Presentasjon av skolemiljøets medlemmer v/alle 

 Nye medlemmer er Rumaysa Asjad (elev 5C) fra elevrådstyret og Thomas Weiby fra 

FAU. Utvalgets medlemmer består ellers av elevrepresentantene Selma El-

Morabet (6A) og Mariam Amri (6C), Daniel Riise (lærerrepr.), Dorthea Bråten (FAU 

repr.), Finn Dyrkorn (politisk repr.) og Jan Myklebostad (leder av SMU). 

 

Sak 22/23:  Møteplan for SMU 2023-2024 v/und.insp. Jan  

 Møteplanen ble presentert. Det er satt opp fire møter for dette skoleåret: 

18.09.23, 27.11.23, 18.03.24 og 27.05.24. 

 

Møtene er planlagt gjennomført på møterom administrasjon kl. 16.30 – 18.00. 

 

Sak 23/23:  Mål og mandat for SMU v/und.insp. Jan 

Skolemiljøutvalget skal arbeide for å øke deltakelsen fra elevene, foreldrene, 

skolen og de ansatte i arbeidet med skolemiljøet som f.eks.: 

• Arbeide for nulltoleranse mot mobbing 

• Fokus på helsefremmede skolemiljø for alle elever 

• Trafikksituasjon på skolen som sykling og skolevei 

• Elevundersøkelse og brukerundersøkelser 

• Utemiljøplan (bl.a. lekeområder) 

• Skolens ordensreglement 

 

Utvalget skal gi råd til skolen i arbeidet med skolemiljøet, men har ikke rett til å 

fatte bindende vedtak. Medlemmene har ansvar for å holde seg orientert om det 

fysiske og psykososiale miljøet.  



 

Det fysiske skolemiljøet omfatter både skolens inne- og utemiljø: 

• Lysforhold, luftkvalitet, varme, støy o.l. 

• Renhold av rommene som elevene benytter 

• Risikovurdere områder der elevene kan skade seg 

 

Det psykososiale skolemiljøet handler om hvordan elever og ansatte oppfører seg 

overfor hverandre på skolen: 

• Skal fremme helsen, trivselen og læringen til elevene 

• Ingen elever skal bli utsatt for krenkende ord fra handlinger verken fra 

medelever eller ansatte 

 

Sak 24/23:  Presentasjon av aktivitetsplan for elevene 2023-2024 v/und.insp. Jan 

 Aktivitetsplanen inneholder oversikt over ulike aktiviteter som skolens elever skal 

delta på som fellessamlinger, aktivitetsdager, juletregang, bokuke, miljødag, 

elevsamtaler, utviklingssamtaler og beredskapsøvelser.   

 

Sak 25/23: Informasjon om oppstart av skoleåret v/lærerrepr. Daniel og elevrådet + 

und.insp. Jan 

a) 5. trinn har gjennomført nasjonale prøver, og det har gått greit selv om det har 

vært en del støy fra håndverksarbeidet som pågår. 7A har gjennomført leirskole 

og den var kjempeflott. Elevrådsrepresentantene sier at det er mindre krangling 

mellom elever både i klasse/undervisning og i friminutter. De opplever at det også 

har vært mindre biltrafikk inn Stovnerfaret. 

b) Det har vært en god del håndverksarbeid som har pågått i hovedbygget siden 

skoleslutt i uke 25: 

a. Malerarbeid i korridorer, trappeløp, matsal, personalrom og toaletter 

samt mur utvendig på hovedbygg. 

b. Elektrikerarbeid hvor det blant annet har blitt skiftet ut takbelysning i 

klasserom, grupperom, korridorer, fellesrom m.m. Dette arbeidet pågår 

fortsatt utover høsten. 

c. Lyddemping av gymsal i uke 35 og 36. Nye veggplater på endeveggene. 

d. Lyddemping av klasserom, grupperom, korridorer og andre større rom har 

startet opp i uke 38. Dette arbeidet skal være avsluttet i uke 42. 

e. Universell utforming: Nye gelender i trappeløpene på A- og B- sidene og 

ned til gymgarderobene. Markering av trapp og trappetrinn med tanke på 

svaksynte. Det pågår også arbeid med montering av nye skilter rundt om i 

hovedbygget.  

Det har vært en del utfordringer i oppstarten av skoleåret med alt håndverks-

arbeidet som pågår i hovedbygget. Lærere, elever og alle andre ansatte har blitt 

forstyrret av støy i forbindelse med boring, rom blir avstengt for kortere perioder 

i tillegg til at det blir mer støv og annet etter arbeidet. 

Sak 26/23:  Innspill og oppsummering fra elevrådet v/lærerrepr. Daniel og elevrådet 

a) Det er gjennomført ett storelevrådsmøte der det ble valgt ny representant i 

elevrådsstyret.  

b) Elevrådet skal utarbeide ny spilleliste (musikk i storefri på fredager). 



c) Nytt storelevrådsmøte i uke 41. Elevrådsstyret skal lage innkalling på sitt neste 

møte. 

 
Sak 27/23:  Informasjon fra FAU v/FAU-kontaktene 

  FAU var ikke representert på møtet. 

 

Sak 28/23:  Diverse informasjon fra skolen v/und.insp. Jan 

a) Læringssenteret: Læringssenteret har utvidet sitt tilbud dette skoleåret. Lærer 

Leila vil besøke klassene i spisetid og informere om og lese litt fra nye bøker som 

elevene kan låne. Læringssenteret har på tirsdager etter undervisningstid et 

tilbud der elever kan melde seg på og komme på Læringssenteret og ha ulike 

aktiviteter som lesing, spill, tegning strikking o.l. Politisk representant stilte 

spørsmål om læringssenteret kan gi tilbud til elever som fortsatt har undervisning 

og derfor ikke kan benytte tilbudet om de kan få en annen dag i uka.  

Læringssenteret vil fortsette med å ha utlån av bøker og leksehjelp for 5. – 7. 

trinn mandag og onsdag. 

b) StøDig- prosjektet 2023/2024: Stovner skole er en av 10 pilotskoler i Oslo som 

dette skoleåret skal være med på å utvikle og teste ut læringsteknologi i 

undervisningen. Bakgrunnen for prosjektet er at Utdanningsetaten ønsker å bidra 

til at læringsteknologi brukes på en god måte i lese-, skrive- og språkopplæringen 

på 1. – 4. trinn. Klassene vil i noen timer ha besøk av en veileder fra StøDig som 

enten har undervisningen eller støtter læreren som underviser. Lærerne vil bruke 

en del av sin møtetid til kompetanseutvikling rundt bruken av læringsteknologi, og 

veileder vil hjelpe dem i planlegging og gjennomføring av undervisning. 

c) Midlertidige paviljonger: Und.insp. Jan informerte om de foreløpige planene for 

nye midlertidige paviljonger som skal settes opp på «Lille Wembley». De skal stå 

ferdige til skolestart 2024/2025. Planene er ikke vedtatt ennå.  

 

Sak 29/23 Eventuelt 

a) Politisk repr. Finn informerte om at han sitter i SMU frem til 31.12.2023. Det vil 

bli ny representant fra 01.01.2024. 

 

 

 


